
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 08-04-2024 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Nils Rohde, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Henrik Hansen, Winie Hillemann og Erland 
Kongsdal Pedersen.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden. 
Banen er våd, men står fint og greens er pæne.  
Buggykørsel er fortsat ikke tilladt. 
Udvendig vedligeholdelse af bygninger skal iværksættes. Vi rykker baneejeren. 
Brædder på broen over hul 11 skal udskiftes. KB rykker Ole og Peter Thrige. 
 
2. Konstituering efter Generalforsamlingen. 
NR fortsætter som næstformand og EKP fortsætter som sekretær. 
 
3. Evaluering af seneste generalforsamling. 
Fremover skal opfordring til evt. forslag til generalforsamlingen med i Januar nyhedsbrevet. 
Vedtægter skal ajourføres. NR/EKP. 
Strategiplan skal opdateres senest udgangen af 2024. Udvalg nedsat med JS/WH/HH. 
 
4. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
Lagerrum til Klub 37 er klargjort. 
Der har ikke været arbejdet videre med fælles folder siden sidste møde, men opgaven er med i 
planlægningen. 
 
5. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Regnskabet ser fornuftigt ud i forhold til budgettet. 
Nye måtter til Par-3 banen indkøbes. 
 
6. Markedsføring og kommunikation. 
Annonce med Åbent Hus og Prøvemedlemskab er indrykket i Ugeposten. 
Facebook annoncer vedr. Åbent Hus og Prøvemedlemskaber er begge nået ud til over 51.000 mennesker. 
Nyhedsbrev klargøres i næste uge til udsendelse i uge 17. 
 
7. Administration og sekretariat:  
Vi er p.t. 752 medlemmer og 15 passive. 
Rykkere sendes til udestående kontingentopkrævninger/ JN. 
 



8. Orientering fra/om udvalg. 
Par-3 banen er opmålt og skema er indsendt til DGU for rating af banen. 
Numre monteres på teesteder og skilte ajourføres, når DGU er klar med ratingen. 
MS kontakter Cafeen vedr. opdatering af deres hjemmeside. 
Tilmelding til turneringer er fremover fra 3 uger i Golfbox.  
Åbningsturnering med HCP-begrænsning på 53 ved Texas Scramble. 
REE OPEN har p.t. 17 tilmeldte hold. Golf Plaisir har trukket sig som sponsor. KB er i dialog med mulige 
gavesponsorer.  
11 personer mødte op til årets første Åbent Hus. EKP iværksætter en FB-annonce til Golfens Dag 14. april. 
 
 
9. Årshjul + ad hoc emner. 
JS arbejder på et sponsorarrangement med golfspil og frokost. 
NR fremlagde en foreløbig manual for logoer, typografi, farver og andet.  
Tages med som punkt på næste møde. NR/WH. 
 
10. Eventuelt. 

Forslag om ”Find en makker” evt. til ophængning på opslagstavlen. 

KB berettede om evt. aftaler med Kokkedal Golf.  Magnus er i dialog med Kokkedal. KB følger op. 

I kommende nyhedsbrev indskærpes det, at golfrunden kun må starte på hul 1. 

WH efterlyste det store skilt med Åbent Hus. MS undersøger. 

Venstrehåndssæt efterlyses i næste nyhedsbrev. 

Vi skal opfordre til, at der må komme tilskuere med til Juniorernes kampe i 2. division. 

Forslag om at nedsætte simulatorpriser allerede nu. Vi afventer prisudvalget og deres beslutning. 

KB/JN/MS er i tæt dialog med Hillerød Golf om samarbejdsaftalen. 

JN berettede fra DGU repræsentantskabsmødet. JN udsender referat til bestyrelsen. Ny DGU APP er på vej. 

 

Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. maj 2024 kl. 17:00. 

 

 

 

 

 


